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Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
Provincie legt kritisch corona-onderzoek naast zich neer. 
 
De Rekenkamer heeft in haar rapport enkele overwegingen meegegeven aan GS 
 
1. Is GS voornemens om de rol van PS te verstevigen in een draaiboek crisissituaties 

waar het doorgaan van het democratisch proces een voorwaarde is? 

Wij refereren in de beantwoording van de drie door u gestelde vragen aan 
onze schriftelijke bestuurlijke reactie van 30 maart 2021 op het betreffend 
rapport van de Rekenkamer.  
Wij hebben aangegeven dat in onze ogen besluitvormingsprocessen in 
voldoende mate doorgang konden vinden aan de hand van de bestaande 
provinciale crisishandboeken en met inachtneming van tijdelijke 
(crisis)wet- en regelgeving. 
 

2. Is GS voornemens om meer met de VRZ te communiceren en evalueren en hierbij ook 
PS te betrekken mochten zich weer ernstige crisissituaties ontstaan? Dit naar 
aanleiding dat de VRZ verder ging dan andere regio’s 

Crisisbeheersing is geregeld in de Wet veiligheidsregio’s (Wvr). Een 
veiligheidsregio is een gemeenschappelijke regeling van gemeenten. 
Democratische controle is voorbehouden aan gemeenteraden. 

Crisissituaties vragen om snel adequaat reageren door bij wet bepaalde 
verantwoordelijke organen. Eenhoofdige leiding is hierbij uitgangspunt. 
Waar in een functionele keten tijdens crises andere overheden (zoals 
Provincie, waterschap, Rijkswaterstaat, ministeries) bevoegdheden 
hebben, vindt hiermee afstemming plaats. Voor wat betreft de Provincie is 
dat met GS.  

Wij hebben bij de coronacrisis PS waar mogelijk steeds geïnformeerd. 
Afstemming tussen gemeenten, provincie en de veiligheidsregio vond 
plaats in taakgroepen en een enkele keer via een webinar. Door GS is 
actief gecommuniceerd over de mogelijkheden om via dit soort kanalen 
samen te werken en betrokken te zijn. In toekomstige situaties zullen wij 
PS vergelijkbaar informeren. 

PS kunnen geen invloed uitoefenen op beslissingen van andere 
bestuursorganen en kunnen niet treden in autonome bevoegdheden van 
andere overheden.  
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Het evalueren van de rol van de veiligheidsregio’s, zoals in de 
rekenkamerbrief wordt aanbevolen, is primair aan de Veiligheidsregio zelf. 

De Onderzoeksraad voor Veiligheid en het Instituut Fysieke Veiligheid 
doen eveneens onafhankelijk onderzoek naar de rol van de 
veiligheidsregio’s tijdens deze crisis. 

Wij zullen, indien gereed, deze evaluatierapporten opvragen en PS ter 
kennisname voorleggen. 

3. Waarom legt GS het rapport van de Rekenkamer naast zich neer? 
 

Wij vragen aandacht voor de timing en de wijze waarop het onderzoek 
heeft plaatsgevonden. De crisis duurt nog altijd voort en het is daarom 
belangrijk om met voldoende afstand en onafhankelijkheid naar het één 
en ander te kijken. Door de snelheid waarmee de verkenning is gedaan, 
wordt geen compleet beeld geschetst van de situatie. Dit heeft de kwaliteit 
van de verkenning naar onze indruk geen goed gedaan. Wij hebben 
daarom PS ontraden de aanbevelingen van de Rekenkamer over te 
nemen en tot uitvoering te brengen. 
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